
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 30
Forslag til lov om ændring af aktieavancebeskatningsloven, selskabsskattelo-
ven og forskellige andre love. (Nedsættelse af grænsen for finansielle aktiver i
forbindelse med succession ved overdragelse af aktier og justering af rente-
fradragsbegrænsningsreglerne).
Af skatteministeren (Thor Möger Pedersen)

Spørgsmål 6
Vil ministeren anerkende, at der findes virksomheder med reel erhvervsvirk-
somhed, som f.eks. rådgivende ingeniører, it-rådgivere o.lign., der kan blive
ramt af pengetankreglen, og som reelt ikke vil have mulighed for at kanalisere
midler over i erhvervsmæssige investeringer? Hvis ministeren vil anerkende
dette, vil ministeren i givet fald være indstillet på at tilrette pengetanksreglen
ved f.eks. at supplere med et krav om, at hvis virksomheden f.eks. har et vist
antal ansatte, så vil den ikke være omfattet af pengetanksreglen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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